

Replacement of Lift No. 8 八號升降機更換工程

Lift No. 8, located at central area of Mong Man Wai Library, is scheduled for replacement in summer this year after 25 years of continuous operation. It will be closed from Friday, 8 July 2022 onward, tentatively until November 2022.

During this period, hoarding will be set up at Lift No. 8 lobbies on all floors of MMW Library. The entrance/exit between MMW Library and Learning Commons on LP/F will also be closed during the construction period. Library users may use Lift No. 9 to access G/F to 4/F of MMW Library. They may also use the central staircase to access all floors of MMW Library, including EI Hub on LP/F. Replacement of Lift No. 9 will be arranged after replacement of Lift No. 8 is completed.

Noise will be generated intermittently during the construction period. We apologize for any inconvenience thus caused.

連續運作了25年，位於蒙民偉圖書館中央位置的八號升降機，將於今年夏天更換。八號升降機將於2022年7月8日（星期五）起停止服務，暫定直至本年11月。

蒙民偉圖書館所有樓層的八號升降機大堂將於工程期間封閉，位於低層平台連接蒙民偉圖書館與學習共享的出入口亦會暫時封閉。讀者可以使用九號升降機前往蒙民偉圖書館地下至四樓，亦可經中央樓梯往返蒙民偉圖書館各樓層，包括低層平台的初創基地。而九號升降機的更換工程，將於八號升降機的更換工程完成後展開。

工程進行期間，間中會發出噪音。如有不便，謹此致歉。

Sidney Cheng, Librarian

圖書館館長 鄭保瑛

24 June 2022